



## نشرة كونسورت Consort Bulletin

WWW.CONSORTWORLD.COM



## Power of AT: Consort World with Community Development Authority in Dubai!

### قوة التكنولوجيا المساعدة: "كونسورت وورلد" مع هيئة تنمية المجتمع في دبي



The Power of Assistive Technology training highlights the transformative potential of AT in the lives of individuals with disabilities. By empowering them with the necessary knowledge and skills, this initiative paves the way for a more inclusive and accessible society where everyone can thrive and contribute to their fullest potential.

This training aimed to educate participants about the diverse range of assistive technology available, including devices, software applications, and adaptive tools. It provided insights into how AT can address specific challenges faced by individuals with disabilities in various areas of life, such as mobility, communication, sensory needs, and cognitive support.

يسلط التدريب على قوة التكنولوجيا المساعدة الضوء على الإمكانيات التحويلية للتكنولوجيا المساعدة في حياة الأفراد ذوي الإعاقة. من خلال تمكينهم بالمعرفة والمهارات اللازمة، تمهد هذه المبادرة الطريق لمجتمع أكثر شمولاً ويمكن الوصول إليه حيث يمكن للجميع الازدهار والمساهمة في أقصى إمكاناتهم

يهدف هذا التدريب إلى تثقيف المشاركين حول مجموعة متنوعة من التقنيات المساعدة المتاحة، بما في ذلك الأجهزة وتطبيقات البرامج والأدوات التكيفية. وقدمت رؤى حول كيفية معالجة التكنولوجيا المُعينة لتحديات محددة يواجهها الأفراد ذوو الإعاقة في مجالات مختلفة من الحياة، مثل التنقل والتواصل والاحتياجات الحسية والدعم المعرفي

## شهر التوعية Acceptance Month

WWW.CONSORTWORLD.COM



## Empowering You to Create an Impact!

### تمكن من إحداث تأثير

ALS, also known as amyotrophic lateral sclerosis or motor neuron disease (MND), is an affliction that transcends boundaries and affects individuals without discrimination. It does not distinguish based on sex, race, ethnicity, or socioeconomic status, paying no heed to nationality or borders.

The impact of this disease is felt deeply by the loved ones of those diagnosed, regardless of their geographical location or the language they speak. Every year, on **June 21**, the International Alliance of ALS/MND Associations commemorates Global ALS/MND Awareness Day.

This significant day serves as a global acknowledgment of individuals living with ALS/MND and the collective efforts of people worldwide who tirelessly strive to unravel its causes, develop treatments, and ultimately find a cure.

المعروف أيضًا باسم التصلب الجانبي الضموري أو مرض الخلايا العصبية الحركية، ALS هو مرض يتجاوز الحدود ويؤثر على الأفراد دون تمييز. لا يميز على أساس الجنس، (MND) أو العرق أو العرق أو الوضع الاجتماعي والاقتصادي، ولا يلتفت إلى الجنسية أو الحدود

إن تأثير هذا المرض محسوس بعمق لدى أحبائهم، بغض النظر عن موقعهم الجغرافي أو ALS / اللغة التي يتحدثون بها. في 21 يونيو من كل عام، يحتفل التحالف الدولي لرابطات MND / ALS باليوم العالمي للتوعية بـ MND

والجهود ALS / MND يمثل هذا اليوم المهم اعترافًا عالميًا بالأفراد الذين يعيشون مع الجماعية للأشخاص في جميع أنحاء العالم الذين يسعون بلا كلل للكشف عن أسبابه، وتطوير العلاجات، وإيجاد علاج في النهاية

## التكنولوجيا المساعدة تتحدث AT TALK

WWW.CONSORTWORLD.COM



## Join our Free Webinar انضموا الى ندوتنا المجانية



SAJJID MUHAMMAD  
SALES & SUPPORT MANAGER

Tuesday, July 18, 2023

3:30pm-4:30pm

Registration is free

Register now!

A step-by-step guide on how to set up and configure Grid 3, including installation, device compatibility, and customization options.

دليل خطوة بخطوة حول كيفية إعداد وتكوين Grid 3 بما في ذلك التثبيت، وتوافق الجهاز، وخيارات التخصيص

## أخبار التكنولوجيا المساعدة AT NEWS

WWW.CONSORTWORLD.COM



# New Product Update!!

## أخبار عن منتج جديد

### Introducing Look Lab

We are delighted to announce the arrival of Look Lab, a brand-new software package designed for anyone who uses eye gaze technology.

The software features a comprehensive collection of 38 accessible games and creative activities that will help people get started and challenge their skills as they progress..

### Look Lab نقدم لكم

وهي ، Look Lab يسعدنا أن نعلن عن وصول حزمة برامج جديدة تمامًا مصممة لأي شخص يستخدم تقنية نظرة العين. يتميز البرنامج بمجموعة شاملة من 38 لعبة يمكن الوصول إليها وأنشطة إبداعية من شأنها مساعدة الأشخاص على البدء وتحدي مهاراتهم أثناء تقدمهم.

### Who is Look Lab for?

Look Lab introduces eye gaze in a positive and motivating way for AAC users of any age, including teenagers and adults seeking more mature games and creative activities. It is ideal for people who fall into the following categories:

- Just getting started with eye gaze for the first time and seeking relaxed and pressure free ways to practice
- Progressing from early cause-and-effect skills
- Looking to practice their eye gaze accuracy and precision skills to help with using more complex programs
- In search of fun and motivating activities during leisure time
- Wanting more advanced and challenging games
- Seeking ways to express themselves creatively through accessible art and music activities

The software gives AAC users the autonomy to select activities and modify settings independently, and seamlessly access Grid communication software to have a chat or recalibrate their eye tracker.

### Look Lab لمن هو؟

من أي عمر ، بما AAC نظرة العين بطريقة إيجابية ومحفزة لمستخدمي Look Lab يقدم في ذلك المراهقون والبالغون الذين يبحثون عن ألعاب وأنشطة إبداعية أكثر نضجًا. إنه مثالي للأشخاص في الفئات التالية:

- البدء بنظرة العين لأول مرة والبحث عن طرق مريحة وخالية من الضغط للتدريب
- التقدم من مهارات السبب والنتيجة المبكرة
- يتطلعون إلى ممارسة الدقة في النظر إلى العين ومهاراتهم للمساعدة في استخدام برامج أكثر تعقيدًا
- بحثًا عن المرح والأنشطة التحفيزية في أوقات الفراغ الرغبة في المزيد من الألعاب المتقدمة والصعبة
- البحث عن طرق للتعبير عن أنفسهم بشكل إبداعي من خلال أنشطة فنية وموسيقية
- يسهل الوصول إليها

الاستقلالية لاختيار الأنشطة وتعديل الإعدادات بشكل AAC يمنح البرنامج مستخدمي مستقل ، والوصول بسلاسة إلى برنامج اتصالات الشبكة لإجراء محادثة أو إعادة معايرة متتبع العين.

[Speak to an Expert!](#)

### Follow us to stay updated on our future events!

تابعنا للبقاء على اطلاع دائم لكل جديد!



You are receiving this email as you signed up for our newsletters.

Want to change how you receive these emails?

You can [Unsubscribe](#) or [Update your preferences](#)